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In aanvulling de brief en de betreffende Kamervraag zoals die uiteindelijk zijn geworden. Voor de passage in de brief over

voorraden moet je p. 48 en verder hebben.

Spreek je morgen.

Verzonden: maandag 22 maart 2021 10:37

@minvwis.>; IEE
) (IRF/VWS

@minfin.nl>; - AFEP

<TR @ minfin.nl>

Onderwerp: RE: Vraag FIN over realisatiecijfers vaccineren

Dag 5.1.2

Ik zag je appje. Was inderdaad vrijdag niet meer gelukt en ik hoopte op nog wat extra data over het weekend. Maar die heb ik

nog niet ontvangen.

Zoals vorige week besproken stuur ik je het conceptstukje over voorraad voor in de Kamerbrief van morgen. Ik stuur je
aanvullend een concept-antwoord op een Kamervraag, waarin nog wat aanvullend op getallen ingegaan wordt. Zoals gezegd nog

conceptstukken die nog vol in afstemmingsrondes zitten, dus een en ander zal nog wijzigen, ook als ik de laatste data krijg die ik

hierin nog wil meenemen.

Verzonden: dinsdag 16 maart 2021 19:58

@minfin.nl>; - AFEP

<Gd @minfin.nl>

Onderwerp: RE: Vraag FIN over realisatiecijfers vaccineren

+oEE

Kamerbrief gaat begin volgende week uit. Debat is dan op woensdag. Vanwege hectiek rondom debat zou volgende donderdag
mijn voorkeur hebben voor contact. Dat ok voor jou?

Van: 5.1.2e @ minfin.nl>

Verzonden: maandag 8:08

@minvws.nl>

@minvws.nl>; ) @minvws.nl>; )

@minvws.nl>; )
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NAICE EE SCE o rinfin.nl>; 5.1.28 5.1.26

@minfin.nl>

Onderwerp: RE: Vraag FIN over realisatiecijfers vaccineren

Ha ERIE)

Dank voor je reactie: goed om te weten waar jullie nu staan.

Helder dat AstraZeneca zeer relevant is voor dit vraagstuk, en uiteraard akkoord met jouw voorstel om het antwoord op onze

vragen samen te nemen met het uitzoekwerk voor de kamerbrief.

Wanneer is het de bedoeling dat de kamerbrief uitgaat en wat is in die planning een handig moment om contact te hebben?

Groet,

van:IEEEBEE0 inves. >Verzonden: maandag

Onderwerp: RE: Vraag FIN over realisatiecijfers vaccineren

Dag ERED

Dank voorje vervolgvraag weer. AstraZeneca houdt ons even goed van de straat, en ook zeer relevant op het onderwerp van

voorraad. Als het geen tegenvallende leveringen zijn, dan wel dit weer... De voorraad van AstraZeneca zal de komende weken

wel even door het plafond gaan, er wordt immers wel geleverd maar vooralsnog niet geprikt met dat vaccin. Plan is dat zodra er

weer wél geprikt wordt, we ook snel weer die voorraad gaan afbouwen overigens.

N.a.v. een toezegging aan Jetten tijdens het |zatste Coronadebat nemen we de voorraden deze week extra onder de loep.
Komende kamerbrief (volgende week dus) gaan we expliciet in op de strakte van het voorraadbeheer en wat daar al dan niet

nog aan winst te behalen is. Het uitzoekwerk daarvoor voeren we nu uit. Mijn voorstel is dat ik die route gewoon afloop. Jij OK
als we daar dan komende week contact over hebben?

Groet, BERRA

van:IEKEC(rvs /vws)JERE© mini.
Verzonden: zondag 14 maart 2021 20:52

@ minvws.nl>;
dD minvws.nl>;

@minfin.nl>

Onderwerp: RE: Vraag FIN over realisatiecijfers vaccineren

geste JENN
In aanvulling op onderstaande vraag vroegen we ons ook af wat jullie actuele inzichten zijn wat betreft de optimale voorraad. Ons

beeld - als leken op een zekere afstand - is dat de voorraad momenteel aan de royale kant lijkt. We hebben de indruk dat de

leveringen relatief stabiel zijn van week op week, en in ieder geval niet dusdanig onzeker om een voorraad van 500k aan te

houden. Daarbij ook de vraag hoe realistisch het scenario is van geen leveringen in een week.

We zijn benieuwd naar jullie inzichten!

Groet,
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